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Paviljong

Framtida placering – förslag från Invånarråd 
och Helsingborgsrummet med kommentarer

H22 CITY EXPO



Invånarnas förslag

• Fredriksdal: Mötes- och infopunkt med fokus på hållbarhet & återbruk. 

Kommentar: Tidigare prövat med verksamheten där och det är svårt att hitta en relevant placering. 

• Olympia Park:

Kommentar: En placering på Olympia park kräver ett tydligt syfte och en relevant plats. Platsen är 
komplex beaktat bl.a. flexibilitet samt riskbild som kan uppstå i samband med större evenemang och 
fotbollsmatcher.

• Behåll på nuvarande plats: Mötesplats med musik / Turistbyrå / Utställningshall / ”Flexibel 
användning” / Servering / Informationspunkt / Eventnav / Hyr ut den till företag som har med området 
att göra / Möjliggör att det är öppet för alla att njuta av utsikten / Pop up-event som t.ex. musik, 
politik, poesi, konst / Information om Helsingborgs stad / Bar / Välgörande ändamål, tex musikhjälpen 
etc / Mötes- och utsiktsplats. 

Kommentar: Se svar under rubrik ”Invånarnas förslag – Invånarrådet grupp 1”

• Stadsparken: Musikpaviljong. 

Kommentar: Parken tål inte fler byggnader. Speciellt nu med den aktuella utbyggnaden av 
Stadsbiblioteket.



Invånarnas förslag

• Oslopiren: Ett vackert minne från H22 som hälsar turister etc välkomna. 

Kommentar: Det finns utbyggnadsplaner med bostäder på platsen. Men paviljongen skulle 
kunna bli en del av området, men frågan är vilken funktion som efterfrågas där? Skulle 
kunna fungera som informationspunkt under utbyggnadsperioden men behöver då 
bemannas och ha ett bättre skalskydd. Någon typ av projektkontor skulle kräva anpassning 
i form av värme, toaletter etc.

• Placera vid vattnet: skapa en närhet till grönska, natur och pulserande stadsliv. Att skapa 
utrymme för att på taket kunna se ut mot Öresund och det svalkande vattnet med utsikt 
mot Danmark och det fina stadslivet Helsingborg erbjuder dygnets alla timmar. 

Kommentar: Det finns möjliga lägen för detta vid Gröningen och den kommande 
Atlantparken i södra hamnen. 



Invånarnas förslag

• Mejeritomten: Gör Mejeritomten till en del av Olympia park och placera H22-paviljongen 
där som ett kafé/kiosk eller naturrum. Gärna vid en damm/plaskpool/isbana. 

Kommentar: I dagsläget är det oklart vad området kommer att utvecklas till. Svårt läge som 
idag är undanskymt vilket skulle kräva ett ökat skalskydd.

• Havspaviljong: En Havspaviljong skulle kunna vara en bra mötesplats för alla åldrar. 

Kommentar: Det finns tankar om ett permanent Havotek men inget bestämt. Troligen är 
H22 paviljongen för liten för ändamålet. 

• Fritidsgård: Social mötesplats utan ekonomiska vinstintressen. 

Kommentar: Kräver bemanning och en eftertänksam placering. I samband med entréer till 
något av våra friluftsområden eller kommande grönområden i Östra Ramlösa.



Invånarnas förslag

• Rydebäcks strandbad: Paviljongen kan få plats på grönområdet innanför strandbryggan i 
Rydebäck, där kan den vara ett sommarkafé/restaurang- där främst sittplatserna är i 
paviljongen och kök mm får vara i temporära byggnader runt om. Paviljongen kan likt 
H55 paviljongen hyras ut för privata arr, Scoutkåren kan använda lokalerna vintertid. 
Paviljongen kan vara en mötesplats för både gamla och unga. 

Kommentar: Det finns strandskydd där men placeringen skulle kunna prövas mot 
Länsstyrelsen. Kräver ett ökat skalskydd samt en tydlig mottagare som kan ansvara för 
byggnaden. Kan kräva ändring av detaljplan.

• Karantänen: H22-paviljongen hade kunnat ersätta eller komplettera området vid 
karantänen, där den varken skymmer utsikten eller blir utstickande i arkitekturen. En 
träbyggnad mitt på gröningen kan förstöra det öppna landskap vi har på gröningen idag. 

Kommentar: Det är en möjlig plats, beroende på hur området runt Karantänen kommer att 
utvecklas. Alternativ som kan vara en del av det pågående arbetet med områdena där även 
en permanent lösning kan prövas i samband med detaljplanearbetet.



Invånarnas förslag

• Gröningen: I stället för att placera den på före detta Bunker Bars plats för den kommer att bli en 
barriär mellan del av gräsytan och sundet kan den i stället med fördel placeras i bakkanten mot 
vallen intill jätnvägsspåren. Där kommer den att fylla samma funktion som den kan göra på 
"Bunker Bars plats" men inte skymma någon vy mot sundet för de som nyttjar gräsytan för 
solbadande, lek och umgänge. Där skulle man då eventuellt kunna komplettera med andra 
utrymmen så som omklädningshytter, duschar, toaletter med mera utan att inskränka på 
siktlinjen mot sundet. 

Kommentar: Staden har valt att aktivera ytan intill Strandpromenaden och där finns en byggrätt i 
detaljplanen. Tillgängligheten vid vallen är tveksam för leveranser och sophantering. 

• Gröningen Pauspaviljongen: En utrymme som är tillgängligt året om gratis för alla. Med varma 
bänkar och vindskydd så att vi året runt kan njuta av sundet. En vattenkran eller två. Inget 
komplicerat, tonvikten är tillgänglighet, och året runt. Värma rumpan en höststorm och sitta där 
och dricka lite varm choklad man tagit med sig. Låta sundet själv tala o tankarna få ro, vänskapliga 
stilla samtal få ta tid. Nyckelord: utsikt, rogivande, återhämtning, avstressande, gratis, stillsamt, 
tillgängligt, naturmaterial, hav. 

Kommentar: Staden har valt att aktivera ytan intill Strandpromenaden och där finns en byggrätt i 
detaljplanen. Att utöka med fler byggrätter är inte aktuellt idag. 



Invånarnas förslag – Invånarrådet grupp 1

Gruppens egna förslag:

Låt paviljongen stå kvar på befintlig plats. Kan fungera som t.ex. turistbyrå eller mötesplats av någon 
form. Fördel att man kan spara in på kostnader genom att slippa flytta paviljongen och återställa marken.

Kommentar:

• Finns ingen byggrätt i detaljplan så man kan inte ge ett permanent lov.

• Tillfälligt bygglov kräver även att syftet med placeringen är tillfälligt.

• Mängd ledningar och servitut i området.

• Tunneln under är inte vår och det finns utbyggnadsplaner för ett dubbelspår i det här läget.

• Utsikt mot vattnet, kontakten med Sundet är viktig, paviljongen kommer att påverka det negativt.

• Plats för exponering som behöver vara öppen för initiativ kopplat till stadens evenemang.

• Har provat turistinformation på platsen tidigare men det har inte fungerat.

• Paviljongen som den är konstruerad idag är inte byggd för att stå permanent på platsen. Både i 
konstruktion och storlek.



Invånarnas förslag – Invånarrådet grupp 2

Gruppens egna förslag:

• Kan vara en busshållplats eller vindskydd vid centralen. 

Kommentar: Svårt läge då ytorna kring centralen behövs för att tillgodose resandeanläggningens olika behov av 
funktioner och tillgänglighet. 

• Kan fungera som turistbyrå på lämplig plats i staden. 

Kommentar: Kräver bemanning och ett yttre skalskydd och därmed stora förändringar för att bli en lämplig 
arbetsmiljö. Skulle eventuellt kunna fungera som komplement till pågående verksamheter.

• Låt den ligga kvar på befintlig plats. 

Kommentar: Se tidigare svar

• Placera den på Karantänen.

Kommentar: Se tidigare svar

• Lägg ut den till försäljning.

Kommentar: Syftet med paviljongen har bl.a. varit att den ska komma helsingborgarna till gagn vilket inte uppfylls om 
den säljs. Då paviljongen är nära knuten till staden och dess evenemang H22 bör i den i första hand finna en plats och 
användning i Helsingborg som komplement till pågående verksamhet.



Invånarnas förslag – Invånarrådet grupp 3

Gruppens egna förslag:

Eftersom paviljongen inte är byggd för något av dessa förslag så tycker gruppen att 
paviljongen ska säljas för att undvika onödiga kostnader. Låt den stå kvar på befintlig plats 
tills den är såld.

Kommentar: Se tidigare svar. 



Paviljong

Framtida placering – ytterligare förslag

H22 CITY EXPO



Ytterligare förslag  
kollektivt projekt - HKP Arthood
HKP Arthood är tänkt att föra ut konsten i det offentliga rummet på Gåsebäck och i 
Helsingborg. Idén är att med HKP Arthood bidra till att göra Gåsebäck till en mer 
levande, spännande och inbjudande plats att besöka och vistas på. 

Kommentar:

• Placering är svår och föreslagen plats är inte stadens mark.

• Möjligt att titta på kvarteret Italien kopplat till brandstationen, men det är tveksamt om 
paviljongen kommer till sin rätt där. 

• Skulle kunna vara en del av det pågående arbetet med kv. Italien men behöver placeras 
på sådant sätt att den har en naturlig koppling till pågående verksamhet.



Paviljong

Framtida placering – Fem möjliga förslag för 
framtida placering

H22 CITY EXPO



H22 Paviljongen – fem möjliga förslag för 
framtida placering

• Gröningen (fd Bunker Bar): Attraktivt läge på Gröningen som gjort för en spännande byggnad. Säsongsbetonad verksamhet eller 
året runt beroende på inriktning. Kanske till och med en takservering?

• Atlantparken: I samband med att Oslopiren och det nya badhuset byggs färdigställs också Atlantparken. H22-paviljongen skulle 
kunna bli en samlande mötesplats i den nya parken. Paviljongen skulle möjligen kunna användas som omklädningsrum/café/-
väderskydd?

• Östra Ramlösa: Paviljongen skulle kunna bli ett uteklassrum kopplat till den planerade Skogsträdsgården kombinerat med 
mötesplats för utbyggnaden av Östra Ramlösa.

• Karantänen: Det är en möjlig plats beroende på hur området runt Karantänen kommer att utvecklas. Paviljongen kan vara en del av 
det pågående arbetet med områdena där även en permanent lösning kan prövas i samband med detaljplanearbetet.

• Kv. Italien, Gåsebäck: Skulle kunna vara en del av det pågående arbetet med kv. Italien men behöver placeras på sådant sätt att 
den har en naturlig koppling till pågående verksamhet.



Paviljong

Framtida placering – Process inkl. nästa 
steg

H22 CITY EXPO



H22 Paviljongen – processen inkl. nästa steg

• Som tidigare har informerats så har staden tagit fram tre förslag på framtida 
placering och användning. Dessa tre förslag presenterades för helsingborgarna 
under stadsmässan och det gavs möjlighet att rösta på dessa förslag och 
möjligheten fanns även att lämna egna förslag. Detta genomfördes både i 
Helsingborgsrummet och på dialog.helsingborg.se. 

• Därutöver har det bjudits in till fysiskt invånarråd som hölls den 11 augusti 2022. 

• Samtliga inkomna förslag har presenterats för ordförande och vice ordförande i 
fastighetsnämnden och därefter har resultaten av dessa olika 
medborgardialogerna på utretts på tjänstemannanivå och mynnat ut i fem 
kvarvarande möjliga alternativ. Dessa alternativ har presenterats för 
fastighetsnämnden i december 2022. 

• Ärendet kommer att presentas som ett informationsärende för den nya 
fastighetsnämnden i februari 2023. Därefter kommer beslut fattas om nästa steg. 
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